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1. Radny Piotr Kijko w imieniu mieszkańców miejscowości Sosnowice, wniósł  

o poprawę stanu drogi powiatowej na odcinku Sosnowice – Przybiernów. 

Mieszkańcy tej miejscowości codziennie muszą przedostawać się do szkół, pracy 

oraz do najbliższego sklepu w Przybiernowie. Ponadto droga w takim stanie 

technicznym znacznie wydłuża i utrudnia dojechanie do miejscowości pogotowia 

ratunkowego, straży pożarnej i policji. Sytuacja taka stwarza realne zagrożenie dla 

mieszkańców miejscowości Sosnowice.  

2. Radny Piotr Kijko wniósł o powołanie Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego na poziomie powiatu. Do zadań takiej Rady należałoby: 

a) opracowanie strategii działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w oparciu o Wojewódzki Program Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz 

lokalne priorytety wynikające ze szczególnych diagnoz bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w powiecie, 

b) tworzenie powiatowych Programów Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, kontrola  

i nadzór ich realizacji, 

c) inicjowanie współpracy pomiędzy administracją rządową, a samorządową oraz 

organizacjami pozarządowymi dla realizacji zadań z zakresu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, 

d) doskonalenie struktur organizacyjnych systemu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego na terenie powiatu, 

e) organizowanie i przydzielanie środków finansowych na działania objęte 

programami poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

f) inicjowanie działalności edukacyjno- informacyjnej, 

g) informowanie społeczeństwa o podejmowanych działaniach naprawczych  

i efektach tych działań.  



Podstawę do tworzenia Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego szczebla krajowego 

oraz wojewódzkiego stanowią art. 140b oraz art.140g ustawy Prawo o ruchu 

drogowym (Dz. U. z 2005 Nr 108, poz.908 z póżn.zm.) 

Zgodnie z dyspozycją powyższej ustawy również dla obszaru Województwa 

Zachodniopomorskiego powołano Zachodniopomorską Wojewódzką Radę 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 

Z inicjatywy Rady powstaje szereg opracowań oraz realizowane są działania 

zmierzające bezpośrednio do poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego, jednak  

o zasięgu regionalnym obejmującym obszar województwa. Naturalnym jest, że 

powyższe działania skupiają się na układach komunikacyjnych w obrębie dróg 

krajowych oraz wojewódzkich i niekiedy tylko dotyczą powiązań drogami 

powiatowymi (lokalnymi). Dla nadania działaniom na rzecz poprawy bezpieczeństwa 

ruchu drogowego charakteru uwzględniającego potrzeby oraz oczekiwania lokalne, 

niezbędne jest powołanie organu, jakim będzie Powiatowa Rada Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego.         

 W skład Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego wejdą między innymi 

przedstawiciele samorządów lokalnych, KPP, KPPSP, przedstawiciele zarządców 

wszystkich kategorii dróg na terenie powiatu goleniowskiego. Wypełni ona 

dotychczasową lukę w zorganizowanych działaniach wszystkich jednostek 

samorządowych powiatu na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego,  

a wnoszone przez nią wnioski i potrzeby w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego znajdą swoje odbicie w programie oraz przyszłych działaniach.  

Rada Powiatowa BRD będzie bezpośrednim partnerem dla Zachodniopomorskiej 

Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.  

Odpowiedzi udzielił Starosta Tomasz Stanisławski i poinformował, że po spotkaniu  

z Panią Wójt Przybiernowa 01.04 br. udzieli dokładnej odpowiedzi radnemu na 

piśmie.    

3. Radny Piotr Kijko wniósł do Rady Powiatu o wydanie pozytywnej opinii w sprawie 

usunięcia z przestrzeni publicznej na terenie Powiatu Goleniowskiego symboli 

systemów totalitarnych, komunistycznych lub odwołujących się do osób lub 

wydarzeń symbolizujących represyjny, autorytarny i nikczemny system władzy  

w Polsce w latach 1944-1989. 

4. Radna Anna Fedorczuk-Smolira w imieniu mieszkańców Nowogardu, 

korzystających z nocnej i świątecznej opieki medycznej w Nowogardzie utworzonej 

przez Centrum Medyczne w Goleniowie wniosła o poprawę warunków istniejących  

w poczekalni dla osób chorych. Radna odwiedziła ten punkt na prośbę pacjentów 

korzystających z tej pomocy, którzy czekając na wizytę lekarską siedzą na 

schodach, ponieważ w poczekalni jest tylko 6 krzeseł, a osób oczekujących na 

wizytę około 70 dziennie, w tym matki z gorączkującymi dziećmi na rekach.     

5. Radna Anna Fedorczuk-Smolira wniosła o przedstawienie programu nauczania 

nowo powstającej klasy o profilu medycznym w ZSO Nr 1 w Nowogardzie.  



6. Radna Anna Fedorczuk-Smolira wniosła o przedstawienie opinii przez  

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego dot. budynku przyległego do 

budynku byłego hotelu „Cisy” w Nowogardzie, który jest w złym stanie technicznym, 

szpeci i zagraża bezpieczeństwu. 

7. Radny Czesław Siwek zapytał jak wygląda sytuacja rodzin zastępczych jeżeli 

chodzi o płacenie podatku dochodowego od świadczeń na dzieci przebywające  

w rodzinach zastępczych. Odpowiedzi udzieliła Pani Krystyna Jaworska – Dyrektor 

PCPR.  

8. Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na potrzebę kształcenia młodych ludzi pod 

potrzeby rynku pracy, który zabezpiecza praktykę zawodową, a w przyszłości pracę.    

9. Radna Danuta Faryniarz zapytała, czy w ZSP w Maszewie jest budowana jakaś 

koncepcja funkcjonowania tej szkoły w roku przyszłym. Odpowiedzi udzielił 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz.  




































